
Rada Gminy Lubicz 

Protokół nr XXXVI/21 

XXXVI Sesja nadzwyczajna odbyła się w dniu 9 listopada 2021 r. w świetlicy wiejskiej w 

Krobi.  

Obrady rozpoczęto 9 listopada 2021 o godz. 11:00, a zakończono o godz. 12:00 tego samego 

dnia. 

Obrady prowadził Przewodniczący Rady Gminy Lubicz Zbigniew Barcikowski. 

W posiedzeniu wzięło udział 14 członków. 

Obecni: 

1. Zbigniew Barcikowski 

2. Zbigniew Bombolewski 

3. Justyna Dejewska 

4. Jerzy Guranowski 

5. Małgorzata Jurkiewicz 

6. Teresa Klawińska 

7. Jolanta Nikiel 

8. Aldona Peregonczuk 

9. Juliusz Przybylski 

10. Marcin Różycki 

11. Kazimierz Rybacki  

12. Jarosław Rybiński 

13. Zbigniew Szczepański 

14. Danuta Wojciechowska 

15. Krzysztof Zając 

1. Otwarcie sesji Rady Gminy: 

a) stwierdzenie quorum 

b) odczytanie porządku obrad 

Przewodniczący Rady Gminy Lubicz Zbigniew Barcikowski otworzył XXXVI sesję 

nadzwyczajną. Powitał uczestników, stwierdził quorum. Poinformował, że nadzwyczajna 

sesja Rady Gminy została zwołana na wniosek Wójta Gminy Lubicz, zgodnie z artykułem 20 

ustęp 3 ustawy z dnia 8 marca 1990 roku o samorządzie gminnym. Wniosek zawierał 

porządek obrad oraz projekty uchwał. Następnie Przewodniczący Rady odczytał porządek 

obrad. 

c) zgłaszanie spraw do porządku. 

Nie zgłoszono żadnych spraw do porządku obrad. Porządek został przez Radę Gminy 

przyjęty. 

 

2. Podjęcie uchwał: 

 

a) o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Lubicz na 2021 r. 

Pan wójt poinformował, że nastąpiły dwie zmiany. Zostały pozyskane środki na budowę 

„Centrum opiekuńczo-mieszkalne”. Do budżetu została dodana kwota 13716 zł w związku z 

przygotowaniem dokumentacji projektowej. Również otrzymaliśmy dotację w kwocie 250 



tys. złotych na budowę sali gimnastycznej w Lubiczu Dolnym.  

 

Głosowano w sprawie: 

zmiany uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Lubicz na 2021 r..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Uchwałę Nr XXXVI/473/21 w powyższej sprawie Rada Gminy podjęła jednogłośnie. 

 

 

b) o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Lubicz 

Wójt poinformował, że jest to konsekwencja zmian wprowadzonych w budżecie. W uchwale 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Lubicz pojawi się kwota ponad 3 mln złotych. 

 

Głosowano w sprawie: 

zmiany uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Lubicz.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Uchwałę Nr XXXVI/474/21 w powyższej sprawie Rada Gminy podjęła jednogłośnie. 

 

 

c) w sprawie przystąpienia do realizacji Programu „Centra opiekuńczo-mieszkalne” 

realizowanego ze środków Funduszu Solidarnościowego 

Wójt oznajmił, że uchwała powstała dzięki zaangażowaniu wielu osób. Przede wszystkim 

wójt dziękuję obecnemu na sesji ministrowi Janowi Krzysztofowi Ardanowskiemu. Poprosił 

ministra o krótkie przedstawienie realizacji projektu, którego budowa ma potrwać dwa lata. 

Minister Jan Krzysztof Ardanowski stwierdził, że jego pomoc nie była bardzo konieczna, 

ponieważ projekt przygotowany przez Gminny Ośrodek Pomocy Społecznej w Lubiczu był 

bardzo dobry. Rola ministra polegała na uzmysłowieniu decydentom o potrzebie wsparcia 

tego typu działań. Minister w swojej wypowiedzi odniósł się do potrzeb wykonywania tego 

typu projektów przez samorządy. Dodał jak ważnym aspektem w obecnym czasach jest 

wspieranie i opieka nad osobami starszymi. Mówca w swojej wypowiedzi poruszył również 

konieczność współpracy pomiędzy samorządami. Ponadto odniósł się do zamierzeń i 

inwestycji, które są planowane na terenie Gminy Lubicz.  

Następnie Pan wójt oddał głos pani kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w 

Lubiczu – Annie Sikorskiej. Pani kierownik szczegółowo omówiła projekt Centrum 

opiekuńczo-mieszkalnego w Gronowie. Dodała, że projekt jest finansowany ze środków 

Funduszu Solidarnościowego. Jednym z założeń tego projektu jest sukcesywne zmniejszanie 

wydatków na opłacanie pobytu mieszkańców w Domach Pomocy Społecznej. Mówiąca 

zaprezentowała koncepcję architektoniczną ww. inwestycji. Obecnie w Polsce funkcjonują 

trzy takie obiekty.  

Głosowano w sprawie: 

przystąpienia do realizacji Programu „Centra opiekuńczo-mieszkalne” realizowanego ze 

środków Funduszu Solidarnościowego.  

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Uchwałę Nr XXXVI/475/21 w powyższej sprawie Rada Gminy podjęła jednogłośnie.  



3. Zakończenie obrad. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący ogłosił zakończenie, zamykając 

sesję o godz. 12:00. 

 

 

  

Przewodniczący Rada Gminy Lubicz 

Zbigniew Barcikowski 

  

 

Przygotował(a): Dominika Koźlicka 

 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


